
Fjære barneskole 

Referat FAU møte 1-2024/25 
 

Tid:  Tirsdag 17. september kl. 18.00 
Sted:  Personalrommet, Fjære barneskole  
Referent:  Tove Linn Tjersland 
 
Til stedet:  

 1A Knut Lia 

1B Per Christian Rosmo 

2A Ole Reiersen 

3A Anne Margrethe B. Thorsen 

3B Tove Linn Tjersland 

5A Eivind Tunsberg  

5B Stine Dale  

6A Karin Rosåsen 

6B Tonje Haraldsvik Haugen (vara) 

7A Jenni Dahlsbâck  

7B Eli Gjesdal Erichsen   

7C Ida Åkervik 

 
Forfall:  

2B  Aleksander Blandkjenn Engvoldsen 
4A Signe Lise Torgrimsen   

 4B Ole Morten Egeland  

 

Saksliste 

Sak 1/24-25: Vedtekter FAU 

• Gjennomgang av vedtekter. 
 

Sak 2/24-25: Konstituering av FAU – valg av leder, nestleder, sekretær og kasserer 

• Følgende styre ble valgt for 2024/25: 
o Leder: Anne Margrethe B. Thorsen 
o Nestleder: Eivind Tunsberg  
o Kasserer: Maren Helene Pedersen 
o Sekretær: Tove Linn Tjersland 

• Representanter til samarbeidsutvalget (SU) og KFU er leder og nestleder. Det er 
viktig at andre i styre kan stille hvis ikke leder og nestleder har anledning, slik at FAU 
fjære er representert.  
 

Sak 3/24-25: Skrive under taushetserklæring 

• Alle i FAU skriver under taushetserklæring.  
 

Sak 4/24-25: Info fra skolen om drift og økonomi 

• «Mitt valg» 



o I år har skolen startet med et undervisningsopplegg på alle trinn som heter 
«Mitt valg». Formålet med å bruke «Mitt valg» i undervisningen er å gi elevene 
økt livsmestring og en god psykisk helse.  

o I opplegget «Mitt valg» øver elevene på å: 
▪ Bygge vennskap 
▪ Håndtere tanker og følelser 
▪ Sette grenser for seg selv 
▪ Representere andres grenser 
▪ Etablere gode levevaner i trygge omgivelser 

o Det vil bli informert om «Mitt valg» til foreldre i et foreldremøte 12.11.24 kl. 18-
20. 

• Aktiviteter: 
o Trinnene er gode til å invitere hverandre med på tur 
o I høst skal skolen ha et felles prosjekt med dypdykk i ulike land (1 uke). 
o Til våren skal skolen ha et prosjekt på tvers av trinn, mulig litt mesternes 

mester med innslag fra Kompani Fjære.  

• Økonomi 
o Rektor går igjennom skolens økonomi og budsjett for 2025. 
o Info fra kommunedirektøren er at Grimstad kommune opplever en krevende 

økonomisk situasjon med trangere rammer og høyere renter. Det er 
merforbruk og det må brukes av fond i 2024. Hvis dette fortsetter er det en 
viss risiko for at kommunen havner på Robek lista etter 2025.  

o Ledelsen i kommunen jobber nå med budsjettet for perioden 2025-2028. Det 
vil bli lagt fram forslag om betydelige kutt og forskyvninger i 
investeringsbudsjettet og kraftige kutt i driftsbudsjettet.  

o Foreløpig jobbes det med kostnadskutt på 50 millioner kroner i driftsrammene 
for 2025 der oppvekst skal kuttes 20 millioner.  

o Det kan ikke kuttes i lovpålagte oppgaver og på det som går direkte på 
opplæring.  

o Budsjett kommer som regel i oktober.  

Sak 5/24-25: Sette komiteer 

• 17. mai 
o Det er 5. og 6. klasse som er ansvarlig for 17. mai arrangementet. Det er 2. 

stk. klassekontakter for hvert av disse trinnene som fordeler oppgaver og 
setter opp en 17. mai komite som igjen fordeler oppgaver.  

• Sommerfest 
o Sommerfesten arrangeres av FAU.  
o Komite for sommerfest er: Stine, Jenny, Ida og Per Christian.  

• Høstfest 
o Høstfesten uke 45 - torsdag 7. november kl. 5-7.  
o I år arrangeres det ikke filmfestival, men en presentasjon av ulike land. Festen 

arrangeres av foreldre og det vil ikke være ansatte til stede. Rektor åpner 
skolen for foreldre i komiteen.  

o Komiteen består av: Maren, Ole, Stine og Tove.  
o Epost med info sendes ut til klassekontakter.  

 

Sak 6/24-25: Forslag til FAU møter 2024-2025 

• Ved behov innkalles det til ekstraordinære FAU møter.  

• Det vil bli holdt 4 FAU møter i løpet av skoleåret: 
o 1.  17. September 2024 kl. 18:00 
o 2.  5. November 2024 kl. 18:30 (SU/SMU møte før FAU møtet).  
o 3.  4. Februar 2025 kl. 18:30 (SU/SMU møte før FAU møtet).  
o 4.  8. April 2025 kl. 18:00 

• SU/SMU: 2 møter i løpet av skoleåret. Disse legges til før FAU møte. Se dato over.  



• Det er viktig at FAU bidrar med saker til møtene og at disse kommer inn i god tid til 
rektor.  

Sak 7/24-25: Høringsbrev 

• «Forskrift om skoleregler og skoledemokrati for Grimstadskolen.» 
o Formål:  

Grimstad kommune har foreslått et reglement som skal bidra til at elevene i 
Grimstadkolen har et trygt og godt skolemiljø som gir et godt grunnlag for 
læring og skaper trygghet, inkludering, trivsel, respekt og toleranse. 
Skolereglene skal sammen med forebyggende arbeid fremme et inkluderende 
læringsmiljø og informere elever, ansatte og foreldre/ foresatte om elevenes 
rettigheter, plikter og reaksjonsmåter ved brudd på skolereglene. 

o Forskriften trer i kraft umiddelbart etter at forskriften er vedtatt av 
kommunestyret (11.12.24). Samtidig oppheves forskrift om felles 
ordensreglement for Grimstadskolen.  

• Mobilbruk 
o Det har blitt utført en veileder til foresatte, med bakgrunn i en 

spørreundersøkelse, som omhandler barnas digitale hverdag, ved Landvik 
Skole.  

o Det ble diskutert under FAU møte om en slik undersøkelse også kan utføres 
ved Fjære barneskole.  

o FAU Fjære forhører seg med FAU Landvik om grunnlaget kan brukes av oss.  
o Når det kommer til nye regler angående mobilbruk og f.eks. mobilskap, kan 

dette være enklere å iverksette når den nye skolen står ferdig i slutten av 
2025.  

o Det ble diskutert om det bør forebygges mot sosiale medier allerede på lave 
trinn. Et forslag er å dele ut kontrakt til foreldre der de signerer på at barna 
ikke får bruke sosiale medier før de når den lovlige aldersgrensen.  

• Annet 
o Det bør diskuteres om det skal være lov å bruke hette/lue/caps i timene. 

Lærere opplever at mange elever sitter med hetter og luer trukket godt ned 
over ansiktet og er blitt en uting. Det bidrar også til negative holdninger i 
timene.  

 

Sak 8/24-25: Regnskap FAU 

• Kasserer går igjennom regnskapet for FAU Fjære.  

• Klassekasser: Antall elever pr. klasse er gitt til kasserer.  
 

Sak 9/24-25: Eventuelt 

• Mobilbruk – se SAK 7.  

• Lavvoen 
o Ida har forhørt seg med Dagfinn på Sam Eyde videregående skole angående 

å påta seg prosjektet med å bygge ny lavo. Ny lavo kan bygges av elever ved 
skolen og ferdigstilles i løpet av skoleåret.  

o Stine har hatt befaring med representant fra Sam Eyde på tomten for å se på 
om prosjektet er stort nok for en skoleklasse.  

o Arbeidene er stipulert til å koste 50 000 + kostnader til materialer.  
o FAU har vært i dialog med grunneier og vi får lov til å gjøre det meste der 

lavoen står i dag.  
o FAU undersøker om det er muligheter for å oppføre en lavo ved Kleivvollen og 

hører om det er samme grunneier.  
o Trine hører med personalet om Kleivvollen er en bedre plassering for Lavoen.  
o Per Christian hører med Skanska om det kan være muligheter for avslag på 

materialer igjennom dem.  



• Fane 
o FAU har mottatt et tilbud på ny fane.  
o Alle i FAU jobber videre med å finne alternativer til ny fane.  
o Ett forslag er å høre med entreprenøren, som bygger den nye skolen, om de 

vil bidra med en ny fane når skolen står ferdig.  
o Ett annet forslag er å høre med den lokale sanitetsforeningen om de kan lage 

en fane.  
o En representant i FAU har både stang og magebelte som evt. kan gis bort til 

skolen.  
o Det kan arrangeres en tegnekonkurranse blant elevene for å få inn forslag til 

motiv.  

• Nytt kjøremønster og fotgjengerfelt 
o Det er ikke lov å parkere i den nye rundkjøringen eller bruke denne som 

dropp-sone. Det bør komme opp tydelige skilt.  
o Det skal komme nytt fotgjengerfelt nå som asfalten er lagt. Det ble diskutert i 

FAU møte om det også bør komme et fotgjengerfelt der det er overgang i dag 
fra parkeringsplassen.  

o Forslag om å kjøre inn i toppen av parkeringsplassen og ut via rundkjøringen 
bringes videre til prosjektleder Ida i kommunen.  

• Sykkelbane 
o Det er ny sykkelbane som kommer på skolen og ikke skatepark, som enkelte 

foreldre har fått høre. Det kan derimot ikke garanteres at skating vil 
forekomme på sykkelbanen på fritiden.  

o Dekke/underlaget vil være mykt og godkjent for sykkelbane.   
o Elevene har selv valgt sykkelbane.  

 


